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SVET STARŠEV  

 

Številka: 900-18/2023-2 

Datum: 6. 10. 2023 

Z A P I S N I K  

1. seje sveta staršev Osnovne šole Brežice, ki je bila 3. oktobra 2023 ob 18.00 v zbornici Osnovne šole Brežice.  

  

PRISOTNI člani sveta staršev: Sabina Žibert (1. a), Fajč Smajilovič (1. b), Tanja Druks Ralinovski (1. c), Marcela 

Merslavič (2. a), Matej Malus (2. c), Aleš Hribar (2. d), Kristijan Benkoč Kolman (3. a), Anja Tucovič (3. b), Petra Zajec 

(3. c), Dejan Kramar (3. d), Tadej Baškovič (4. a), Marijana Ramljak Jalovec (4. b), Matija Kolarič (5. a), Melita Suša (5. 

b), Robert Kelavič (5. c), Sanja Dornik (5. d), Lidija Sambunjak (6. b), Tanja Brate (6. c), Afrodita Horvatič (6. d), 

Helena Brumen (7. a), Anja Preskar Božovič (7. b), Tadeja Šepec Bizjak (7. d), Dragana Klicov Recer (namestnica 

predstavnice sveta staršev v 8. a), Melita Suša (8. c), Lana Iskra (8. d), Igor Zorčič (9. a), Tjaša Šlibar (9. b), Petrija 

Stojanović Škul (9. c), Mojca Strašek Dodig (9. d), Karmen Glogovšek (1., 2. OŠPP NIS), Katja Jankovič (4., 5. OŠPP 

NIS) 

 

Opravičeno odsotni: Tina Lazič (1. d), Irena Lazanski (2. b), Tanja Smukovič (4. c), Ajda Štrucl (4. d), Renata Ivanšek 

(6. a), Romana Kuhar (7. c), Nataša Mihajlović Grubiša (8. b) 

 

Ostali odstotni: Leonita Morina Krasniqi (6., 8. OŠPP NIS), Miran Zlobko (7., 8. OŠPP NIS) 

 

Prisotne strokovne delavke šole: ravnateljica mag. Marija Lubšina Novak, pomočnici ravnateljice Nevenka Sreš in 

Marjanca Pečar, šolske svetovalne delavke Marjetka Blatnik, Lidija Povh in Jadranka Čabraja 

  

PREDLOG DNEVNEGA REDA: 

1. Ugotovitev sklepčnosti, pregled dnevnega reda 1. seje in dopolnitev 

2. Pregled zapisnika 3. redne v šolskem letu 2022/2023 in potrditev 

3. Konstituiranja sveta staršev – izvolitev predsednika / predsednice, namestnika /namestnice predsednika 

4. Izvolitev novega člana / članice v svet zavoda 

5. Šolski koledar za šolsko leto 2023/2024 

6. Predstavitev pedagoškega poročila za šolsko leto 2022/2023 ( M. Pečar) 

7. Samoevalvacijsko poročilo za šolsko leto 2022/2023 (L. Povh, J. Čabraja) 

8. Analiza anketnega vprašalnika o šolski prehrani za šolsko leto 2022/2023 

9. Letni delovni načrt za šolsko leto 2023/2024 (N. Sreš)  

10. Načrt šolskih poti OŠ Brežice (M. Markelj) 

11. Ureditev šolskega prevoza za šolarje iz Prilip – odgovor ustanovitelja 

12. Predlogi in pobude staršev 

13. Razno: 

 izbor fotografa za skupinsko fotografiranje učencev 

 

K 1.   

Ravnateljica mag. Marija Lubšina Novak je uvodoma pozdravila prisotne na 1. redni seji sveta staršev v šolskem 

letu 2023/2024. Ugotovila je, da je prisotnih večina članov sveta staršev in da je svet staršev sklepčen. Prisotne je 

pozvala k dopolnitvam dnevnega reda. Člani sveta staršev niso imeli predlogov za dopolnitev dnevnega reda; z 

dvigom rok so soglasno potrdili dnevni red 1. seje sveta staršev v šolskem letu 2023/2024. 

 

 SKLEP:  Soglasno se potrdi dnevni red. 



 

2  
  

 

K 2.  

Ker je bil zapisnik 3. redne seje predhodno posredovan članom sveta staršev, je ravnateljica odprla razpravo o 

zapisniku in navzoče pozvala k morebitnim pripombam in dopolnitvam. Pripomb na zapisnik ni bilo. Z dvigom rok 

so člani soglasno potrdili zapisnik 3. redne seje sveta staršev. 

 

SKLEP:  Soglasno se potrdi zapisnik 3. redne seje sveta staršev (šol. leto 2022/2023). 

  

K 3.  

Ravnateljica je prisotne pozvala h konstituiranju sveta staršev – k izvolitvi predsednika /predsednice in namestnika 

/namestnice predsednika. 

Starši so po krajši razpravi predlagali Matijo Kolariča za predsednika; ta se je s predlogom strinjal, zato so ga člani 

z dvigom rok soglasno izvolili za predsednika sveta staršev za šolsko leto 2023/2024.  

Matija Kolarič se je zahvalil za zaupanje in prevzel vodenje seje. Člane sveta je pozval k podaji predlogov za 

namestnika /namestnico predsednika. Po krajši razpravi je predlagal Dejana Kramarja, predstavnika 3. d razreda za 

namestnika predsednika. Člani sveta so z dvigom rok soglasno izvolili Dejana Kramarja za namestnika predsednika 

za šolsko leto 2023/2024.  

  

SKLEP:  Z javnim glasovanjem so z vsemi glasovi za izvolili Matijo Kolariča za predsednika sveta 

staršev za šolsko leto 2023/2024.  

Za namestnika predsednika so z vsemi glasovi prav tako javno za izvolili Dejana 

Kramarja za šolsko leto 2023/2024. 

  

K 4.  

Pri četrti točki so člani sveta staršev volili novega člana iz sveta staršev v svet zavoda. Dosedanji predstavnici Vesni 

Smrekar je namreč potekel mandat 31. 8. 2023 (njen otrok je zaključil šolanje na Osnovni šoli Brežice). Predsednik 

Matija Kolarič je povedal, da je naloga sveta staršev, da imenuje nadomestnega člana ali članico. Poudaril je, da bo  

član / članica zastopal starše v svetu zavoda do januarja 2024, ko bo večini članov sveta zavoda potekel mandat 

(mandat bo potekel članom iz sveta staršev in članom, predstavnikom zaposlenih). Januarja 2024 bodo nove 

volitve predstavnikov staršev v svet zavoda za obdobje štirih let.  

Matija Kolarič je predlagal Igorja Zorčiča za novega člana sveta zavoda; ostali starši so predlog podprli, tudi Igor 

Zorčič je soglašal s predlogom.  

Z javnim glasovanjem so člani sveta staršev soglasno potrdili novega člana v svet zavoda.  

 

SKLEP:  Z vsemi glasovi ZA so člani sveta staršev potrdili Igorja Zorčiča za predstavnika staršev 

v svetu zavoda.   

 

K 5. 

Šolski koledar za šolsko leto 2023/2024, ki ga je sprejelo Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje, so člani prejeli 

prehodno po elektronski pošti. Ravnateljica pove, da staršem zgodnja objava omogoča lažje načrtovanje počitnic 

in ostalih družinskih aktivnosti. V koledarju ni načrtovanih delovnih sobot. V skladu s 7. členom Pravilnika o 

šolskem koledarju je pouka prost dan tudi petek, 3. maja 2024.  

Člani sveta staršev so se seznanili s šolskim koledajem; vprašanj ni bilo. 

  

SKLEP:  Poda se informacija o šolskem koledarju za šolsko leto 2023/2024. 

 

K 6. 

Pomočnica ravnateljice, Marjanca Pečar, je predstavila pedagoško poročilo Osnovne šole Brežice za šolsko leto 

2022/2023. Na kratko je izpostavila, da poročilo obsega aktivnosti, načrtovane z letnim delovnim načrtom (LDN) 

šole za šolsko leto 2022/23, in tudi tiste, ki jih je šola vključila v LDN naknadno ter jih je zaradi potreb procesa tudi 

izvedla. Pedagoško poročilo so člani sveta staršev prejeli predhodno po elektronski pošti. Vprašanj in komentarjev 

na pedagoško poročilo ni bilo. 

Člani sveta staršev so soglasno (vsi ZA) potrdili pedagoško poročilo za šolsko leto 2022/2023. 
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K 7.  

Samoevalvacijsko poročilo OŠ Brežice za šolsko leto 2022/2023 je predstavila Lidija Povh.  

Pove, da samoevalvacijo strokovni delavci šole delajo že vrsto let; na koncu šolskega leta si glede na izsledke 

samoevalvacije zastavijo cilje za naslednje šolsko leto. Za lansko šolsko leto so si zadali po dva cilja na 

kognitivnem in vzgojnem področju. Največji poudarek so dali komunikaciji med učenci. Učitelji so z različnimi 

metodami spodbujali učence k primerni medsebojni komunikaciji in spremljali uresničevanje dogovorov. Za 

potrebe dela so analizirali rezultate in jih strnili v samoevalvacijskem poročilu.  

Področju komunikacije med učenci samimi in med učenci ter učitelji bodo dajali poudarek tudi v prihodnje. Konec 

oktobra 2023 je za namen izboljšanja procesa samoevalvacije načrtovano izobraževanje za učiteljski zbor na temo 

določanja ciljev, aktivnost, kazalnikov in meril. 

Člani sveta staršev so po seznanitvi soglasno potrdili samoevalvacijsko poročilo Osnovne šole Brežice za šolsko 

leto 2022/2023. 

 

SKLEP:   Soglasno se potrdi samoevalvacijsko poročilo za šolsko leto 2022/2023. 

  

K 8. 

Analizo anketnega vprašalnika o šolski prehrani za šolsko leto 2022/23 predstavi pomočnica ravnateljice Marjanca 

Pečar. Pove, da je bilo lani na šoli 958 učencev; od tega jih je 942 prejemalo malico, 773 kosilo, 25 pa jih je 

občasno hodilo na kosilo. Zajtrkovalo je 75 učencev, popoldansko malico pa je prejemalo 210 učencev. Spletni 

anketni vprašalnik so izpolnjevali učenci in starši (učenci prvega triletja so ga izpolnjevali vodeno). Učenci in starši 

so podali mnenje, da je šolska prehrana zdrava, raznolika in ustrezna, odgovori pa so bili podani tako za malico 

kot tudi za kosilo. 

Članica sveta staršev izpostavi, da že šesto leto zapored postavlja isto vprašanje, in sicer, kaj bo šola ponudila 

učencem vegetarijanske obroke. Pove, da so samo v enem oddelku štirje učenci, ki vsak dan malicajo škrob in 

zelenjavo, dobijo pa premalo beljakovin; starši se vsakodnevno pritožujejo glede tega. 

Ravnateljica odgovori, da se šola ravna po Smernicah za prehranjevanje v vzgojno-izobraževalnih zavodih, ki jih je 

pripravila Komisija za pripravo strokovnih podlag vezanih na Zakon o šolski prehrani. Smernice narekujejo, naj 

bodo pripravljeni obroki sestavljeni iz priporočenih kombinacij različnih vrst živil iz vseh skupin živil, kar ob 

ustreznem energijskem vnosu zagotovi zadosten vnos vseh hranil, potrebnih za normalno rast, razvoj in delovanje 

mladega organizma. Šola se trudi, da sestavi jedilnike tako, da otroci lahko čim pogosteje sami ločijo, kaj od 

ponujenega bodo vzeli in česa ne. Šola nima prostorskih in tudi kadrovskih pogojev, da bi poleg redne prehrane, 

številnih medicinsko indiciranih dijet, pripravljala tudi vegeterijanske obroke.  

Ravnateljica izpostavi, da bo šola do leta 2027 težko zagotovila vsem učencev prehrano, kot to sledi iz Zakona o 

spremembah in dopolnitvah Zakona o šolski prehrani – ZŠolPre-1B (Uradni list RS, št. 76/23 z dne 12. 7. 2023), saj 

za to nima ustreznih prostorskih (premajhni kuhinja in jedilnica) in posledično tudi kadrovskih pogojev. 

Predsednik Matija Kolarič pove, da je prejel klic dveh staršev glede šolske prehrane. Pri podrobnem pregledu 

analize anketnega vprašalnika je ugotovil, da je 25 – 30 % anketiranih nezadovoljnih s prehrano. Izpostavi, da je to 

precej visok %. Prav tako pove, da so obroki za učence drugega triletja premajhni, in da je potrebno to izboljšati.   

Pomočnica ravnateljice Marjanca Pečar pove, da se iz odgovorov da prepoznati, kaj bi otroci najraje jedli –  

navajajo bolj nezdrave jedi kot so hot dog, makovka, eurokrem, sirova štručka, pica, kornfleks, čokolino, burek, 

marmelada, maslo. Razmišlja, da morda od tod izhaja tolikšen odstotek nezadovoljnih s šolsko prehrano. Šola 

stremi k temu, da nihče od učencev ne bo lačen; učencem zaposleni v kuhinji omogočijo, da pridejo po »še« in da 

so v jedilnici (tudi v učilnicah) vedno na voljo živila kot so kruh in sadje, da si jih učenci lahko vzamejo, ko to želijo. 

Predstavnik staršev iz 5. d oddelka izpostavi, da vozači prepozno pridejo na kosilo in imajo posledično premalo 

časa za to, da v miru použijejo obrok.  

Marjanca Pečar pove, da šola pozna ta problem, da ga spremlja in sproti prilagaja sistem delitve kosil. Učitelji so 

tudi naprošeni, da tiste učence, ki odhajajo domov z avtobusi, spustijo minuto prej od pouka, da le-ti ne čakajo v 

koloni in so nato hitreje postreženi. 

 

SKLEP: Člani sveta zavoda so seznanjeni z analizo anketnega vprašalnika o šolski prehrani za 

šolsko leto 2022/23. 

K 9.  

SKLEP: Z vsemi glasovi ZA se potrdi pedagoško poročilo za šolsko leto 2022/2023. 
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Letni delovni načrt za šolsko leto 2023/2024 je bil predhodno poslan vsem članom sveta staršev. Pomočnica 

ravnateljice Nevenka Sreš, je povedala, da vsako leto šola pripravi letni delovni načrt, v katerem zapiše naloge 

oziroma projekte, s katerimi se bo ukvarjala v prihodnjem šolskem letu. Načrtovane in zapisane so tiste zadeve, za 

katere že v začetku šolskega leta vemo, da jih bomo opravili in za katere imamo že npr. določene datume (npr.: 

gostovanje na Češkem, razna tekmovanja ...). Načrt je obsežen in vsebuje veliko podatkov. 

Ravnateljica pove, da prihajajo oktobrski roditeljski sestanki, vljudno povabi predstavnike sveta staršev, da 

povabijo še ostale starše, da se jih udeležijo. Izpostavi, da je na začetku šolskega leta najprimernejši čas za 

pogovor z razredničarko, drugimi strokovimi delavci šole in starši med seboj – izmenjava informacij, dobrih 

izkušenj ... 

Pomočnica ravnateljice Nevenka Sreš izkoristi priložnost in vljudno povabi starše in otroke na prireditev Družine 

pojejo in igrajo, ki bo v mesecu decembru. 

Člani sveta staršev so z dvigom rok soglasno (vsi za) podali pozitivno mnenje k letnemu delovnemu načrtu šole za 

šolsko leto 2023/2024. 

 

SKLEP:  Člani sveta staršev so z vsemi glasovi ZA potrdili letni delovni načrt OŠ Brežice za šolsko 

leto 2023/2024. 

 

K 10. in K 11. 

Deseta in enajsta točka sta bili združeni. 

Načrt šolskih poti za Osnovno šolo Brežice predstavi ravnateljica, ki pove, da načrt med drugim vsebuje tudi  

fotografije, ki jih je prispeval Ernest Sečen, ki je izpostavil nevralgične točke v prometu v mestu Brežice. 

To, kar pa glede prometa pesti vasi Dorce, Prilipe in še katero drugo vas, pa je “trši oreh”. 

Besedo prevzame predstavnica staršev iz 7. a, ki pove, da so že pred dvema letoma poslali dopis na Občino in 

opozorili, da na relaciji Cerjak (Bukošek) pa vse do Brežic ni pločnika – otroci ne morejo varno hoditi po precej 

prometnem cestišču ne glede na to, da so že sedmi razred. 

Predlaga, da šola naslovi dopis na občino in tudi ona izpostavi ta problem. 

Matije Kolarič pove, da je bil zaradi te zadeve že osebno pri županu. Prejel je odgovor, da se bo tam delala 

brežiška obvoznica ter bo tam potekala čisto nova trasa, zato je nesmiselno vlagat v to cesto. 

Predstavnica staršev 7. b doda, da bi bilo potrebno razmisliti, da se še bolje označi prehod za pešce, ki vodi od 

športne dvorane preko do parkirišča pri Zdravstvenem domu Brežice. 

Matija Kolarič predlaga, da se zberejo predlogi in se nato vse pobude in dobronamerni predlogi skupaj pošljejo na 

Občino Brežice. 

Eden izmed staršev izpostavi, da že vrsto let pošiljajo vaščani Prilip vprašanja občinski upravi, kako zagotoviti varen 

prevoz otrok iz kraja do šole in nazaj. Dobili so odgovor pristojnih, da se iščejo rešitve v tej smeri. Član sveta 

sprašuje, ali bi lahko šola poskrbela za kombi, ki bi osem otrok prevažal v šolo in nazaj. Ravnateljica pove, da šola 

sicer ima osebni avto, ki ga uporablja predvsem za prevoz prehrane na drugo lokacijo, nima pa usposobljenega 

šoferja in ne sistemiziranega delovnega mesta za opravljanje prevozov otrok. Zaenkrat to žal ni mogoče. 

Matija Kolarič je glede tega že klical Damjana Žerjava, ki pokriva to področje na Občini in dobil odgovor, da se 

iščejo rešitve. 

Matija predlaga, da svet staršev naslovi pobudo na Nomago in na Občino Brežice, da naj ustanoviteljica z 

Nomagom dogovori prevoz otrok s kombijem.  

 

SKLEPI:   Člani sveta staršev so bili seznanjeni z Načrtom šolskih poti Osnovne šole 

Brežice za šolsko leto 2023/2024. 

 Svet staršev podaja pobudo, da se na ustanoviteljico šole naslovi dopis naj le-ta 

z Nomagom zagotovi prevoz otrok v šolo in nazaj ali z manjšim vozilom ali s 

kombijem. 

 Sprejme se sklep, da se zberejo vsi predlogi staršev glede nevarnih šolskih poti 

in se jih v reševanje naslovi na Občino Brežice. 

 

 

 

 

K 12.  
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Predstavnica sveta staršev iz 7. d je poslala vprašanje glede osme šolske ure in izvajanja izbirnih predmetov 

italijanščine in nemščine. Sprašuje, če je možno te predmete izvajati prej (sedmo šolsko uro), da otroci ne bi tako 

dolgo čakali. 

Pomočnica ravnateljice Nevenka Sreš pove, da v skupini, na katero se nanaša vprašanje, žal to ni mogoče. V 

skupini so učenci od sedmega do devetega razreda. Urniki njihovih različnih dejavnosti ne omogočajo, da bi 

izvajali izbirna predmeta prej kot osmo šolsko uro.  

Predstavnica 8. a pove, da je bla v imenu razreda poslana elektronska pošta v zvezi z zaklepanjem toalet ter prosi 

za obrazložitev. 

Ravnateljica pove, da je vsem znano, s kakšnimi problemi glede sanitarij na predmetni stopnji se je šola soočala ob 

koncu šolskega leta (demoliranje pohištva, uničevanje papirja ...). Zaradi tega je bil na zadnji seji sveta staršev 

sprejet sklep, da zlasti starejših in zdravih učencev v času pouka praviloma ne bi puščali na WC (učitelj oceni, kdaj 

ima otrok resnične težave in kdaj je odhod na WC samo izgovor). Dogajalo se je namreč, da so se učenci iz 

različnih oddelkov med seboj dogovorili, da so istočasno odšli od pouka in na WC povzročali škodo. Septembra so 

bile vse sanitarije dostopne učencem, v času pouka pa je bil moški WC v nadstropju zakljenjen.  

Gospa Klincov Recer apelira na šolo, da se zaposleni čim prej soočijo z vzroki težav in jih začno odpravljati, ne pa 

da se ukvarjajo z odpravljanjem posledic. Meni, da gre za peščico otrok, ki se vandalsko obnaša in povzroča 

materialno škodo na šolski lastnini. Predlaga, da je potrebno ustvariti pozitivno klimo in uvesti sankcije, ki bodo 

sorazmerne z dejanji. Predlaga da šola otroke, ki povzročajo škodo, sankcionira in obvesti Center za socialno delo 

o tem, da je otrok nagnjen k vandalizmu. 

Starši predlagajo, da se na hodnik pred WC-je namestijo kamere. 

Ravnateljica odgovori, da se strinja z ugotovitvami Klinov Recerjeve kar se tiče vzgojnega delovanja. Doda, da je 

mesec september za šolo in zaposlene zelo naporen mesec, ker se zaposleni šele spoznavajo z učenci, ker se 

postavljajo šele urniki učencev in zaposlenih, dežurstva ... in verjame, da bodo v prihodnje zaposleni gotovo odkrili 

učence, ki namerno povzročajo škodo. Svetovalne delavke so zaradi mnogih otrok, ki imajo različne probleme, 

pogosto v stiku s policijo, Centom za socialno delo in seveda starši.  

Predsednik Matija Kolarič doda, da je bil na svetu zavoda v četrtek podan predlog o namestitvi varnostnih kamer. 

Predlaga, da tudi svet staršev glasuje se o tem, da se namestijo varnostne kamere na šolske hodnike in na šolsko 

dvorišče.  Igor Zorčič je mnenja, da iz pravnega vidika namestitev kamer ni problematična, je pa treba glede 

varstva osebnih podatkov delovati v skladu z zakonodajo.  

Svet staršev poda pobudo šoli in ustanoviteljici šole, da naj se raziščejo možnosti namestitve varnostnega  

sistema. 

 

Dejan Kramar je postavil vprašanje glede eAsistenta; vprašanje so postavili starši, ki imajo polni dostop, in sicer so 

spraševali glede rubrike Domače naloge. Zanima jih, zakaj je tam prazna rubrika. Pravijo, da nekatere šole v okolici 

v Posavju to rubriko uporabljajo in da učitelji vanjo vpisujejo, kaj so dali za DN. 

Pomočnica ravnateljice Nevenka Sreš odgovori, da eAsistent ponuja enoten paket za vse starše v Sloveniji. Naša 

šola je zavzela stališče, da učitelji praviloma ne vpisujejo v to rubriko, saj poskušajo strokovni delavci navajat 

učence na samostojnost, odgovornost – da sami zapisujejo, kaj imajo za domačo nalogo. Nevenka Sreš še prosi 

starše, da le-ti zaradi lažje in boljše komunikacije potrdijo vsaj neplačljivo možnost v eAsistentu.  

Dejan Kramar ob tej priložnosti pohvali, da so se letos v 3. d stvari glede discipline vidno izboljšale z novo 

razredničarko. Težave, ki so jih imeli glede obnašanja, vandalizma v prvem in drugem razredu, so to v mesecu 

skoraj v celoti izzvenele. Pohvali razredničarko Karmen Lipej Tramšek. 

Sanja Dornik (5. d) izpostavi športni dan, Pohod na Sveti Vid. Učitelj, ki je spremljal učence na športni dan,  je imel 

s seboj psa. Nekateri otroci so se bali psa; pes naj bi bil spuščen. 

Pomočnica ravnateljice Marjanca Pečar pove, da je bil to njen pes. Ideja o tem, da bi šel pes z učenci, je prišla 

sponatano – sprva je bila izrečena v šali, na kar se je po posvetu z učitelji izkazalo, da bi to dejansko lahko izvedli. 

»Nikakor nisem samovoljno rekla, da mora pes zraven na sprehod.«  

Razredničarka se je pogovorila z učenci. Matija Kolarič meni, da so psi dobrodošli. Predlaga, da se učencem 

vnaprej napove oz. se pridobi soglasje staršev, če bi do tega še prihajalo.  

 

V razredu 6. c opozorijo, da je jutranji avtobus na relaciji Krška vas – Brežice tako napolnjen, da morajo otroci stati. 

Šola je za obrazložitev prosila Nomago. Povedali so, da je to šolska linija in da je avtobus narejen tako, da lahko 

otroci stojijo (ima stojišča). Na pobudo Marjance Pečar, da lažje stojijo srednješolci kot osnovnošolci, je Nomago 

zagotovil, da bodo dnevno pregledali te prevoze ter ustrezno ukrepali ter poskrbeli za varnost otrok. 
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Matija Kolarič pozove šolo, da mora le-ta opozoriti Nomago, da Občina Brežice zagotavlja 1.000.000,00 € na leto 

za prevoze osnovnošolskih otrok. Prevozi srednješolcev bi morali biti urejeni posebej. V tem primeru ne bi 

prihajalo do tako polnih avtobusov. Na relaciji Krška vas – Brežice prihajaavtobus v Brežice tik pred pričetkom 1. 

šolske ure – otroci zamujajo na pouk. Podoben problem je tudi z avtobusom na relaciji Brezina – Brežice.  

 

Predsednik je tudi predlagal, da naj člani sveta staršev naslovijo vprašanja in pobude pred sejo. Pošljejo jih lahko 

na šolo ali njemu po elektronski pošti matija.kolaric@gmail.com. Tako lahko zaposleni  na seji sveta že podajo 

odgovore. 

 

SKLEPA:   Svet staršev z vsemi glasovi ZA poda pobudo šoli in ustanoviteljici, da naj raziščeta 

možnosti namestitve varnostnega sistema. 

 Sprejeta je že bila praksa iz preteklih let, naj člani sveta staršev posredujejo šoli ali 

pa Matiji Kolariču vprašanja, na katera želijo odgovore na seji (zadeva: pobude za 

svet staršev). Predsednikov elektronski naslov je matija.kolaric@gmail.com. 

 

K 13. 

Fotografiranje oddelkov: prispele so tri ponudbe za izvedbo fotografiranj, in sicer: Foto Rožman, Studio Ventura 

ter podjetje iz Ljubljane. Po krajši razpravi in glasovanju so starši izbrali fotografa Foto Rožman za obdobje enega 

leta. 21 članov je glasovalo za Foto Rožman, osem članov za Studio Ventura, eden pa se je vzdržal. 

 

SKLEP:  Člani sveta staršev so s 21 glasovi ZA izbrali fotografa za fotografiranje oddelkov; to je 

Foto Rožman Brežice.  

 

 

  

Seja je bila zaključena ob 19.30. 

                                                                                                                                              Predsednik sveta staršev:  

             Matija Kolarič, s. r. 
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